

石家庄建工集团公司

SHIJIAZHUANG CONSTRUCTION ENGINEERING GROUP CORPORATION



石家庄建工集团公司总经理: 李英波

总经理致词

石家庄建工集团公司已有29年发展历史,是全面通过ISO9002 同時标准认证的国家大型二类、建筑资质 级施工骨下先进企业、省级先进企业、全国500家最大规模和最佳经济效益建筑企业、河北省建筑规模效益十强优秀企业、拥有1.26亿元总资产、各类先进的大型机械设备和5000余名能打硬仗的职工、1000余名。 行高素质的专业技术人员、是集建、料、工、页于一体的人型集团化企业。

公司坚持以改革为先导、实施名牌工程战略、组织职工发料国有人型企业的优势、特心创建优质快速工程、先后承建数十项国家和省、市康丘工程、全国重点小区建设项目—联盟小区住宅楼荣兴国家建设部争渡张。国家重点建设项目——不家庄中信枢纽大楼被评为部化、省会上件建筑、省内电景大的环保工程项目——所由在全国工程质量大松查中评为优良等级、受到国家建设部通报表彰。近年来,共创出30余项部、省、市优工程、1万平方米以上的大型工程实现了当年并工、当年竣工、受到上级领导、建设单社会各界的广览营等。企业综合指标、质量管理、科技进步、安全作产等工作在全省大中型建安企业评论中名列前本、建设手获省市文明单位、先进基层党组织、重合由中信用企业、国家建设银行河汇分行。AAA 级信用企业参享或差替称号。



创建名牌工程,竭诚为建设单位服务; / 闭结、拼搏、务实、奉献; / 科技为本、管理至上、永创精品。 A Brief speech By the General manager

Shilipathuong Construction Engineering, Group Corporation is a state-ruin large hipe construction enterpties of second classificand and first grade technical credentials. And it is a enterptise which not passed the intermolicial standard (ISO002). With its long history of 29 years, it was listed among the 500 biggest construction enterptises of the country and the 10 biggest of the province. The corporation has a total property of 126,000,000 yuan and hose seesy kind of advanced equipment, 5000 skilled workers and about 1000 qualified technique Professionals Bedides mojoring in construction engineering the corporation is also doing research, manufacturing and trading.

The corporation has been paying more attention to reform, performing famous project strategy, making good use of the staterun enterprise's advantage trying to fulfile every project fast and high quality. The corporation has completed 10 major projects of the country and of the province. Among the 10 major projects china housing project-Lianmeng residential parts won the highest medal of Luban gold prize; china major project-Shijiazhuana communication building won the ministry medal and is one of the 10 best buildings of shijiazhuang city:The biggest environmental project of Hebel province-Qiaoxi polluted watter treatment factory won the modal project of Hebel province; shijiazhuana construction school living building and 2 other projects won the title of state high-quality projects in recent years, more than 30. projects has won different prizes of ministry, province and cities .The corporation's working ability is big enough that it can do some big projects (morethan 10000m²) at the same time and complete them in one year. The corporation is at the front range in economic. index quality management, technologyprogress and safety record among the big construction enterprises of Hebei province. It has been elected an energise of paying attention to contract and keeping its promise' of Hebei provice for many years, and was chosen as an enterprise of top-grade credit by the construction bank of Hebei province.

The manage aim of the corporation: the quality is first, and that the customers are always God.

The corporation's Soul: Unity, challenge ,Reality and Contribution. The corporation's Quality Policy; technology and management first, and always doing things better.

Li Yingbo





........

DEPENDENT OF STREET OF STREET, Charge-special over standard



CERTIFICATE QUALITY SYSTEM CERTIFICATION

AT HER DIS NOT THE REP.

No. (04093) Sec. 10. 10. 10. 17











中华人民共和国

500家最大经营规模建筑业企业

国务院发展研究中心 建设部建筑业司 19944







一九九六年度

AAA級信用企业

©中国建设银行州北部市





石家在市第二建筑 工程公司完要 先进基层党组织 中共河北省委



工程名称 石龙左市私望住宅小E 移建单位 石京左市第二度统工科公司

中国建筑工程鲁班奖

(国家优质工程)



文明单位

WEN MING DAN WEI

中共河北省委员会 河 北省 人 民政府

省级光进企业



















此为试读,需要完整PDF请访问: www.ertong

领导视察





- 省委书记程维高等领导同志视察我公司承建的石家庄 博士专家楼工程
- 国家建设部领导李振东来我公司视察
- 当省委副书记赵金铎等同志视察我公司承建的石家庄 师范大学工程
- 副省长刘作田视察我公司承建的博士专家楼工程
- 市长沈志峰等领导同志到我公司承建的石家庄师 范大学工地现场办公
- 市人大常委会主任徐增厚等市人大领导到我公司视察









石家庄市生命工程一地表水厂



在省内首家采用先进的逆作法施工技术并荣获省长特别奖的石家庄火车站地下广场(图为主

,







地表水厂局部



5工程负二层一角





- 石家庄电视台
- 2 施工中的石家庄站前出版发行大厦
- 3 部优工程、省会十佳建筑一石家庄
- 电信枢纽大楼
- 4省内最大的环保工程项目、省优样板
- 工程一石家庄桥西污水处理厂
- 5.6 污水厂局部















商业建筑







- 省优工程 柏林大厦
- 目前石家庄市最高建筑一石家庄国际商贸中心
- 火炬大厦
- 4 当年开工。当年竣工的远东大厦
- 中京大酒店
- 太平洋广场内景
- / 太平洋广场

此为试读,需要完整PDF请访问: www.ertong

商业建筑













住宅建筑



- 国家重点小区工程建设项目一联盟小区住宅 荣获国家建设部鲁班奖
- 2 金鼎公寓
- 省优工程 省建设银行高层住宅
- 4 石家庄市人大住宅
- 5省会筑巢引凤、科技兴市工程—石家庄博士专家楼
- 5 石家庄市安居工程一银龙小区建筑群
- 7省优工程一银都花园住宅
- 施工中的石家庄市委高层住宅
- 9省优工程 桥西区委住字楼





住宅建筑

















办公楼、工业厂房、体育场馆



石市信托投资公司综合楼



施工中的航空公司石家庄机场综合楼

办公楼、工业厂房、体育场馆





省优工程一石市高新技术产业开发区标准厂房建筑群



省优工程一桥西区委办公楼



省优工程一石家庄市第一制药厂检测楼



省优工程一石市轴承设备厂科研楼



石家庄铁路俱乐部

河北省更为研究所

省优良工程一河北省电力研究所办公楼



院校建筑



省会科教兴市工程。群体建筑—石家庄师范大学(图为施工中的一期工程:教学楼、 物理实验楼、化学实验楼、学生宿舍楼)







此为试读,需要完整PDF请访问: www.ertong